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P r o t o k ó ł Nr ORN.0012.1.7.2018 

 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 21 sierpnia 2018 roku.  

 

 

Na stan 8 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Kazimierz Edward Toczyłowski. 

 

Protokołowała pomoc administracyjna Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru – Urszula 

Olszewska. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska,  

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 p.o. Kierownika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria 

Wiktorzak, 

 Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek, 

 Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  

– Jadwiga Żychowska, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Kazimierz Edward Toczyłowski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Podsumowanie prac komisji za okres kadencji. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 
 

a) projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa Kukowo; 
 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

powiedziała, że mieszkańcy miejscowości Lipkowo i Skowronki wystąpili z wnioskiem  

o odłączenie się od sołectwa Kukowo i utworzenie sołectwa Lipkowo, w skład którego 

wchodzić będą dwie miejscowości: Lipkowo i Skowronki. Projekt uchwały był konsultowany 

i podany do wiadomości publicznej. Komisja Statutowa pozytywnie go zaopiniowała. 

Szanując wolę mieszkańców jest propozycja uchwały w sprawie podziału Sołectwa Kukowo. 

W skład sołectwa Kukowo będą wchodzić miejscowości: Kukowo i Lesk, a sołectwa 

Lipkowo: Lipkowo i Skowronki. Załącznikiem do uchwały są statuty obu sołectw.  

Po wejściu w życie uchwały zostaną zarządzone wybory sołtysów sołectw. 
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Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, co na to mieszkańcy Lesku. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

odpowiedziała, że mogli wziąć udział w konsultacjach projektu, o czym zostali 

poinformowani przez sołtysa, jednak nikt się na nich nie pojawił. Mieszkańcy Lesku należeli 

do sołectwa Kukowo i tam pozostaną. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że podlegali oni pod Kukowo i zmniejszenie sołectwa jest dla nich 

korzystniejszym rozwiązaniem. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

dodała, że Lipkowo będzie mieć swój fundusz sołecki, ale dopiero w przyszłym roku. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podziału 

Sołectwa Kukowo. 
 

 

k) projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej; 
 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

powiedziała, że zważywszy na to, że na dzień 21 października zostały zarządzone wybory 

samorządowe zachodzi potrzeba utworzenia dwóch obwodów odrębnych. Pierwszy 

utworzony będzie w szpitalu ,,OLMEDICA”. Będzie to obwód głosowania Nr 15. Drugi 

powstanie w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej  

w Olecku-Kolonii i będzie to obwód Nr 16. W szpitalu jest 120 łóżek, zatem należy zakładać, 

że na dzień wyborów będzie więcej niż 15 wyborców. Podobnie w Zakładzie Opieki 

Długoterminowej, w którym są 93 łóżka. Obwody głosowania tworzy się najpóźniej na 35 dni 

przed wyborami. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, na kogo będzie można głosować w tych obwodach. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

odpowiedziała, że na burmistrza, do powiatu oraz do sejmiku województwa. 

 

Przewodniczący Komisji – Kazimierz Edward Toczyłowski 

zapytał, czy w tych obwodach będzie można głosować na kandydatów do Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

odpowiedziała, że będą mogli głosować jedynie mieszkańcy z naszej gminy. Głosować będą 

na kandydatów z obwodu przypisanego do danego okręgu. Obwód szpitala znajduje się  

w okręgu wyborczym Nr 1, a SP ZZOD w Olecku-Kolonii przynależy do okręgu Nr 4. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 

odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy 

społecznej.  
 

 

b) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie darowizny 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko; 
 

p.o. Kierownika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

powiedziała, że projekt uchwały dotyczy dwóch nieruchomości, które pozostają w pasie 

drogowym drogi wojewódzkiej. Zlokalizowane są na rogu Alei Zwycięstwa i ulicy 

Kościuszki oraz na ulicy Kościuszki naprzeciwko I Liceum Ogólnokształcącego.  

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy oddany zostaje chodnik gminny dla województwa. 

 

p.o. Kierownika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

odpowiedziała, że dotyczy to terenu, na którym znajduje się chodnik.  

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

dodała, że chodnik został wybudowany przez województwo. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie w formie darowizny nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko. 
 

 

c) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych; 
 

p.o. Kierownika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

powiedziała, że projekt uchwały dotyczy zawierania umów dzierżawy na nieruchomości 

dotychczas dzierżawione na cele rolne, nie przeznaczone jeszcze do sprzedaży. Są to tereny, 

na których nie ma miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego lub nie zostały 

przygotowane do zbycia. Na wniosek zainteresowanych osób Burmistrz wydzierżawia te 

grunty na cele rolne. Umowy zwierane są na czas określony do 3 lat. Zgoda na zawieranie 

umów po 3 latach również powinna odbywać się za zgodą Rady Gminy. I tu jest rozbieżność 

interesów, ponieważ w styczniu podejmowana była uchwała w sprawie zasad zbywania  

i nabywania nieruchomości stanowiących własność gminy. Na etapie rozstrzygnięcia 

nadzorczego wojewoda, w części dotyczącej dzierżaw uchwałę uznał za nieważną. Złożono 

skargę odnośnie rozstrzygnięcia. Po rozpatrzeniu Wojewódzki Sąd Administracyjny oddalił 

skargę. Nasz prawnik nie zgadza się z tym, uważając, że do wydzierżawiania na kolejne lata, 

na okres do 3 lat (wznowienie umów), nie musi być zgody indywidualnej tylko zgoda 

generalna, a zatem burmistrz mógłby te umowy zawierać na podstawie generalnej zgody 

Rady Miejskiej. Jednak uchwała zgodnie z rozstrzygnięciem wojewody jest nieważna, co do 

zasady generalnej. Tryb nie jest jeszcze do końca zakończony, na to rozstrzygnięcie być może 

będzie składana skarga. Jednak obecne umowy dzierżawy kończą się 30 września br., dlatego 

przygotowano uchwałę ze zgodą indywidualną. Wszystkie działki zostały wskazane  

w projekcie uchwały wraz z powierzchnią, numerem geodezyjnym oraz numerem księgi 

wieczystej. 
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Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy są to te same osoby, które do tej pory dzierżawiły te grunty. 

 

p.o. Kierownika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

odpowiedziała, że tak. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, co się stanie jeżeli wojewoda zaskarży tę uchwałę. 

 

p.o. Kierownika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

odpowiedziała, że projekt uchwały jest zgodny z wytycznymi wojewody. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, co  stanie się jeżeli wygramy tę sprawę, która teraz się toczy. 

 

p.o. Kierownika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria Wiktorzak 

odpowiedziała, że obecna uchwała nie przeszkadza w niczym, ponieważ zgoda i tak być musi. 

Spór polega na tym, czy zgoda powinna być indywidualna, czy generalna. Burmistrz 

publikuje wykaz poszczególnych działek  przeznaczonych do dzierżawy. Natomiast  

w sytuacji zgody indywidualnej, wykaz stanowi załącznik do uchwały. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 4 głosach za i 3 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych. 
 

 

d) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich; 
 

e) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach; 
 

f) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Judzikach; 
 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

powiedziała, że zmiana jest po to, aby w placówkach mogłyby być realizowane projekty. 

Zajęcia w ramach projektów rozpoczynają się w październiku. W arkuszu organizacyjnym 

jest sztywny zapis, że Judziki i Babki Oleckie mają po 4 godziny dziennie zajęć, a Gąski  

5 godzin. Dodatkowo w związku z projektami w placówkach tych zwiększa się liczbę zajęć  

o godzinę. Dlatego w projekcie uchwały dopisano punkt: ,,W Zespole Wychowania 

Przedszkolnego, poza dziennym wymiarem godzin, o których mowa w ust. 1 i 2 mogą 

odbywać się godziny zajęć dodatkowych w ramach przyjętych do realizacji projektów 

unijnych, bądź innych programów na zasadach w nich określonych”. Projekty uchwał nie 

dotyczą Szkoły Podstawowej w Kijewie, ponieważ nie jest realizowany tam projekt. 

 

Przewodniczący Komisji – Kazimierz Edward Toczyłowski 

zapytał, dlaczego Szkoła Podstawowa w Kijewie nie przystąpiła do projektu. 
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Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, że w Kijewie nie było Zespołu Wychowania Przedszkolnego. Powstanie on 

we wrześniu, a wnioski były składane w listopadzie ubiegłego roku. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy przyjęte rozwiązania będą obowiązywać niezależnie, że jest to jeden projekt. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, że tak. Zostało to napisane bardzo elastycznie, aby działało na przyszłość. 

 

Przewodniczący Komisji – Kazimierz Edward Toczyłowski 

zapytał ile dzieci jest w Kijewie. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, że nie wie, ponieważ nie otrzymała jeszcze arkuszy organizacyjnych. 

 

Członek Komisji Wojciech Rejterada 

powiedział, że gdyby była potrzeba to taką uchwałę można podjąć w każdej chwili. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

dodała, że od momentu kiedy wiemy, że projekt przeszedł i do momentu jego realizacji mija 

kilka miesięcy i w tym czasie można podjąć taką uchwałę. 

 

Przewodniczący Komisji – Kazimierz Edward Toczyłowski 

zapytał, dlaczego w Gąskach jest o godzinę więcej zajęć niż w pozostałych szkołach. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, że liczba godzin zależy od liczby dzieci. 

 

Innych pytań ani uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Opinie Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej 

w Babkach Oleckich. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej 

z Oddziałami Integracyjnymi im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej 

w Judzikach. 
 

 

 h) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Budowa chodnika w miejscowości Imionkiˮ; 
 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, że chodnik został już zbudowany przez powiat. Przedstawił on rozliczenie,  

a dofinansowanie wynosi 50% gmina i 50% powiat.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja nie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Budowa chodnika w miejscowości Imionkiˮ. 
 

 

 i)   projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2018-2028; 

 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok; 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, że  dochody i wydatki zwiększa się ogółem o 4 019 402,04 zł.  

Po stronie dochodów:  

1. Wprowadza się plan dotacji celowej w wysokości 979 378,00 zł na realizację projektu 

„Zagospodarowanie plaży gminnej „Szyjka” w Olecku” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014-2020. Dofinansowanie 

wynosi 80% kosztów kwalifikowalnych. O te środki zwiększa się plan po stronie wydatków 

na zadanie inwestycyjne, jak również zwiększa się wkład własny o 55 498,00 zł. Wkład 

własny przy tym projekcie gminy to 314 217,00 zł.  

2. Wprowadza się plan dochodów 40 000,00 zł z tytułu zwrotu kosztów sporządzania 

Miejscowych Planów Zagospodarowania Przestrzennego na podstawie ustawy o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym. W wyniku podjętych uchwał, o zmianie planów 

miejscowych na linię 110 kV, zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym, wykonawca inwestora jest zobowiązany zwrócić część kosztów. Za te dwa 

plany jest to około 40 000,00 zł. Dodatkowo po stronie wydatków zwiększa się, na kolejne 

plany, o 40 000,00 zł, głównie związane z terenami, gdzie były ostatnio podejmowane 

uchwały m.in. Kukowo i Gąski. 

3. Wprowadza się plan różnych dochodów 22 485,00 zł, w tym głównie z tytułu 

odszkodowań za szkody wyrządzone przez zwierzęta chronione. W 2017 r. była zalana droga 

w miejscowości Olszewo, w wyniku szkód wyrządzonych przez bobry. W tym roku 

otrzymano zwrot środków w wysokości 20 000,00 zł z Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska.   

4. Dochody od osób prawnych, fizycznych i innych jednostek, zwiększa się plan  

o 466 000,00 zł z tytułu wpływów z opłaty eksploatacyjnej. Są to dodatkowe wpłaty w lipcu 

br. za wydobywaną kopalinę. 

5. W dziale Oświata i wychowanie, po stronie dochodów zwiększa się plan na 2018 r.  

o 2 384 078,04 zł. Na projekty realizowane w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego na lata 2014-2020. Dofinansowanie na 4 projekty 

ogółem wynosi 4 112 985,00 zł. Będą one realizowane w 4 jednostkach oświatowych:  

w Szkole Podstawowej Nr 1, Szkole Podstawowej Nr 3, Szkole Podstawowej Nr 4 oraz 

Szkole Podstawowej w Gąskach. Projekty będą realizowane od września br. do końca 

czerwca lub sierpnia 2020 roku. Wkład własny finansowy w trakcie tych 3 lat budżetowych, 

wynosi 6 200, 00 zł. W ramach projektów zostaną doposażone jednostki, zostanie 

podniesiona funkcjonalność bazy dydaktycznej szkoły – zakup mebli, pomocy 

dydaktycznych, sprzętu komputerowego, wyposażenie klas multimedialnych, szkolenia, 

konsultacje, warsztaty dla rodziców i nauczycieli. W Szkole Podstawowej Nr 2, zwiększa się 

plan o 12 000,00 zł. Są to wpływy z funkcjonowania Międzyzakładowej Pracowniczej KZP. 

 6. Uzyskano dotację w wysokości 115 461,00 zł na realizację projektu „Centrum Historii 

Pogranicza w Borawskich (rozbudowa świetlicy wiejskiej)” w ramach PROW na lata 2014-

2020. 

Po stronie wydatków dokonuje się następujących zmian: 

a) zwiększa się plan wydatków bieżących o 230 750,00 zł na remonty dróg publicznych 

gminnych i wewnętrznych, w tym odbudowa drogi wewnętrznej w Lesku.  
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Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, jaki jest termin wyremontowania drogi. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że po sesji będzie wiadomo. Jeżeli znajdzie się wykonawca to droga powinna 

zostać zrobiona do jesieni. 

b) zmniejsza się plan na zadaniu „Budowa ul. Dębowej, Grabowej i Kasztanowej”  

o 68 000,00 zł; 

c) zmniejsza się plan na zadaniu „Przebudowa drogi w Lipkowie” o 167 000,00 zł. Zostaje 

tam 38 000,00 zł i na taką kwotę  wykonawca wykona projekt tej drogi; 

d) wprowadza się zadanie „Budowa chodnika przy Placu Wolności 23” z planem  

68 000,00 zł; 

e) wprowadza się zadanie „Modernizacja drogi Zatyki - Bartki” z planem 50 000,00 zł;  

f) w wyniku zmiany przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego Rosochackie, wprowadza 

się zadanie „Modernizacja drogi gminnej Rosochackie – Jaśki”. Wykonany zostanie chodnik  

i przejścia dla pieszych - plan 14 582,00 zł.  

2. Na zrealizowanym zadaniu z Budżetu Obywatelskiego pn. „Zagospodarowanie plaży 

gminnej Szyjka” zmniejsza się plan o 23 055,00 zł.  

3. Z zadania „Modernizacja zasobów komunalnych” wyodrębnia się zadanie pn. 

„Modernizacja budynku mieszkalno-użytkowego w Babkach Oleckich” z planem na 2018 rok 

– 25 000,00 zł (koszty przygotowawcze, w tym projekt modernizacji świetlicy i adaptacji 

poddasza na 3 lokale socjalne). Wprowadza się to zadanie jako zadanie 2-letnie. W 2019 r. 

962 436,00 zł w tym dofinansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego w ramach funduszu 

dopłat 283 972,00 zł.   

4. Na zadaniu  pn. „Budowa ławeczki Panasewicza” zmniejsza się plan o 11 536,00 zł na 

wydatki bieżące związane z promocją.  

5. a) zwiększa się plan o 6 600,00 zł na Fundusz Wsparcia Policji (wynagrodzenia 

6 funkcjonariuszy od 27 sierpnia do 18 października 2018 r.). 

b) na zadaniu inwestycyjnym „Rozbudowa monitoringu miejskiego w Olecku” zwiększa się 

plan o 132 200,00 zł z przeznaczeniem na wykonanie monitoringu Amfiteatru oraz części 

„Wiewiórczej ścieżki” w obrębie użytku ekologicznego „Długi Mostek”. 

6. a) zmniejsza się plan na zadaniu inwestycyjnym pn. „Budowa wielofunkcyjnego boiska 

przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Olecku” o 41 000,00 zł. Są to wolne środki po wykonaniu 

projektu; 

b) zwiększa się plan wydatków o 17 226,00 zł z przeznaczeniem na remont windy do 

autobusu szkolnego; 

c) zwiększa się plan wydatków Szkoły Podstawowej Nr 1 w Olecku o 33 000,00 zł 

z przeznaczeniem na remont pomieszczeń po przedszkolu niepublicznym i dostosowanie do 

potrzeb edukacyjnych; 

d) zwiększa się plan wydatków Szkoły Podstawowej Nr 2 w Olecku o 74 836,00 zł 

z przeznaczeniem na zakup wyposażenia i pomocy dydaktycznych do nowo tworzonego 

oddziału przedszkolnego, dwóch oddziałów klas II i dwóch oddziałów klas V; 

7. a) zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o 156 400,00 zł z przeznaczeniem na 

oświetlenie ulic, w tym na zadanie „Przebudowa oświetlenia ul. Grunwaldzka i ul. Wąska” – 

156 400,00zł, „Przebudowa oświetlenia ul. 11 Listopada i ul. Chopina” – 158 400,00 zł 

(zmniejszenie z zadania „Modernizacja oświetlenia”). Zakład energetyczny wymienia sieć 

elektroenergetyczną napowietrzną na podziemną, w związku z czym będą likwidowane słupy 

oświetleniowe. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, ile będzie zakupionych kamer w ramach rozbudowy monitoringu miejskiego. 
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Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że nie ma podanej ilości, ale pewnie dwie, jeżeli są to te dwa obiekty  

do monitoringu. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, kiedy zostanie zrobiona toaleta na Alei 450-lecia Olecka. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska  

odpowiedziała, że nie wie. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, o boisko przy Szkole Podstawowej Nr 2. Projekt jest zrobiony, ale co z samą 

inwestycją. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska  

odpowiedziała, że inwestycji całej nie ma w budżecie. Projekt modernizacji nie jest 

zakończony, wykonawca nie skończył go, więc zmniejsza się środki i pozostawia się tylko 

środki na projekt. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał ile ważny jest projekt techniczny. 

 

Członek Komisji – Krzysztof Fidler 

odpowiedział, że 3 lata od wydania pozwolenia na budowę. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska  

kontynuowała, że w wyniku zmiany przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego Łęgowo, 

przenosi się plan 3 500,00 zł przewidziany na zakup lampy solarnej. 

9. a) w ramach inicjatywy lokalnej z zakresu kultury tworzy się plan na składki ZUS i FP, 

zmniejszając wynagrodzenia bezosobowe, 

b) zmniejsza się plan w 2018 r. na zadaniu „Budowa świetlicy wiejskiej z boksem garażowym 

w Gąskach” o 21 570,00 zł, Natomiast w WPF zmiana tego zadania polega na zwiększeniu  

o 156 200,00 zł. 

 

W Wieloletniej Prognozie Finansowej dochody i wydatki zwiększa się 4 702 949,86 zł.  

W wykazie przedsięwzięć realizowanych w latach 2018-2022 zmiany dotyczą: 

a) wprowadzenia przedsięwzięcia w szkołach w ramach RPO, 

b) zmiany na zadaniu ,,zagospodarowanie plaży gminnej ,,Szyjka” w Olecku”, 

c) zadania ,,Budowa świetlicy wiejskiej z boksem garażowym w Gąskach”, 

d) zadania ,,Modernizacja budynku mieszkalno-użytkowego w Babkach Oleckich”. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinie Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2018 rok. 
 

g) projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu; 
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Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

powiedziała, że jest wymóg, aby przedstawić projekt regulaminu do zaopiniowania dla 

Regionalnego Dyrektora Gospodarki Wodnej Wody Polskie. Regulamin otrzymano od dwóch 

lokalnych przedsiębiorstw, czyli Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. oraz 

Spółdzielni Mieszkaniowej ,,Mazury” w Olecku. Dostawcą oraz odbiorcą wody jest jeszcze 

Spółdzielnia Mieszkaniowa Lesk, ale nie przedstawiła ona regulaminu w odpowiednim 

terminie. Czas był do 12 czerwca br. Wniosek wpłynął po terminie i nie był kompletny. 

Został on uzupełniony dopiero w zeszłym tygodniu, dlatego nie był brany pod uwagę.  

W momencie przyjęcia uchwały przez Radę Miejską, wysłany zostanie do zaopiniowania. 

Regionalny Dyrektor Gospodarki Wodnej Wody Polskie ma 1 miesiąc na wydanie 

postanowienie, które może być zaskarżone. Dopiero po zaopiniowaniu Rada Miejska 

przyjmuje regulamin do akceptacji i wdrożenia przez przedsiębiorstwa.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 –  Podsumowanie prac komisji za okres kadencji. 
 

Przewodniczący Komisji – Kazimierz Edward Toczyłowski 

odczytał  Podsumowanie prac komisji za okres kadencji 2014-2018 – treść w załączeniu do 

protokołu. Prosił o przesłanie tego materiału członkom komisji i ewentualne zgłaszanie uwag.  
 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt  zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 
 
Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że do biura Rady wpłynęło pismo - wniosek o udostępnienie informacji 

publicznej, dotyczące współpracy gminy Olecko z miastem Drohobycz. Należy się do niego 

ustosunkować i stworzyć stanowisko w tej sprawie. 

 

Po krótkiej dyskusji z Panią Sekretarz komisja zajęła stanowisko, aby utrzymać umowę 

współpracy z miastem Drohobycz. 

 

Innych pytań ani uwag do spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt  zakończono. 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski. 
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Przewodniczący Komisji – Kazimierz Edward Toczyłowski 
prosił by rozważyć podział Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu na dwa odrębne wydziały, 

czyli Wydział Edukacji oraz Wydział Kultury, Sportu i Promocji. Wniosek poparli 

członkowie komisji: Wojciech Rejterada oraz Maciej Juchniewicz. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zgłosił wniosek, aby przy ławeczce Janusza Panasewicza zamieścić tabliczkę z informacją,  

że wychował się on w Olecku, ponieważ nie wszyscy turyści wiedzą o tym. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zgłosił wniosek, aby przed wyborami, które odbędą się 21 października zwołać sesję 

październikową oraz jak najszybciej ustalić jej termin. 

 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

     Protokołowała                  Przewodniczący Komisji     

  Urszula Olszewska                                  Kazimierz Edward Toczyłowski 


